
Zápis z kolegia děkana FŽP ze dne 18.11. 2008 
 
Přítomni:  Mgr. Bogan, Ing. Richter, Prof. Vráblíková, Ing. Neruda. Mgr. Vojtíšek, Ing. 

Dolanský, Doc. Janoš, Ing. Vosátka 
Omluveni:  Ing. Brůna, (služ. cesta) 
 
 
Úkoly z minulých KD: 
 
Z KD 23.9.2008 
Bod č. 1: evaulace UJEP 

• Děkan seznámil kolegium s předběžnými závěry hodnotící komise, které byly 
presentovány paní rektorce na schůzce 31.10. v Praze.  

o Písemná zpráva ještě není k dispozici 
o Na schůzce k RK byla ustanoveny pracovní skupiny pro doplnění a úpravu návrhu 

oboru (Doc. Jeřábek, Doc. Blažková, Ing. Neruda, Ing. Pokorný) a koordinační 
skupina (Prof. Vráblíková, Doc. Ritschelová, Ing. Richter), kteří se pokusí získat 
podporu zainteresovaných institucí. Další schůzka proběhne do 5.12.2008 

 
Bod č.8: ceny rektorky, ediční plán 

• Do edice fakulty byly zařazeny skripta Ing. Polstera, Prof. Vráblíkové (2x) a Doc. 
Blažkové (2x) 

 
Z KD 7.10.2008: 
Bod č.3: Stanovení zástupců vedoucích kateder 

• Na jednotlivých katedrách zástupci vedoucích kateder vyplní podpisové vzory. 
 
 
Z KD 4.11.2008: 
 
Bod č.2: Sylaby předmětů 
Proděkan pro studium provedl kontrolu informací o předmětech vložených do STAGu. 
Jednotlivým vedoucím kateder zašle seznam nalezených nedostatků k odstranění. Sylaby 
společných předmětů budou řešeny se zástupci jednotlivých kateder. 
 
 
Nové: 
Bod č. 1: SZZ 
SZZ proběhly bez problémů. Pro nejbližší zasedání VR bude připraveno doplnění komisí. 
 
Bod č. 2: Neúspěšnost studia  
Byla provedena analýza neúspěšnosti studia studentů FŽP, která činí v ak. roce 2007/08 47% u 
PS a 64% u KS (v roce 2001 25% u PS a 40% u KS). Jako důvody byly shledány zejména 
přijímání studentů s horším prospěchem již na SŠ z důvodu demografického vývoje populace a 
dále skutečnost, kdy FŽP nabízí pouze magisterský obor v OH. Kvalitnější studenti se zapisují na 
jinou VŠ, kde je akreditováno více magisterských oborů zaměřených např. na ochranu ŽP. 



S ohledem na shledané důvody je tento trend propadavosti akceptovatelný a vypovídá také o 
zachování náročnosti požadavků kladených na studenty během studia. 
 
Bod č. 3: návrh odměn 
Vedoucí pracovníci zašlou na děkanát návrh odměn za druhé pololetí 2008 zejména za účast 
v komisích SZZ, vedení BP a DP, sobotní výuku a další mimořádné akce. 
Pro: vedoucí pracovníky 
Termín: 25.11.2008 
 
Bod č. 4: Docházka 
Děkan upozornil na nutnost zapisovat do knihy příchodů a odchodů všechna opuštění pracoviště 
a dále řádně vyúčtovat pracovní cesty. 
 
Bod č. 5: Výběrové řízení 
Děkan upozornil, že některé klíčové předměty stud. oborů jsou zajišťovány externími pedagogy, 
pedagogy v důchodovém věku a nebo nemají zajištěnu zastupitelnost. Proto navrhuje s ohledem 
na perspektivu rozvoje fakulty vypsat výběrové řízení na vybraný okruh předmětů. Vypsání 
výběrového řízení zajistí proděkan pro studium po dohodě s děkanem. 
 
Bod č. 6: Zahraniční aktivity  
Ing. Neruda informoval o nutnosti doplnit aktivity vyplývající ze smluv se zahraničními partnery. 
Dále informoval o možnosti přijímání zahraničních studentů do studijních programů 
vyučovaných v češtině (po složení jazykových testů). Vedení fakulty vyjádřilo zájem o tyto 
studenty. 
 
Bod č. 7: Propagační materiály 
Budou připraveny propagační materiály fakulty. Část z nich bude věnována do tomboly plesu 
UJEP. 
 
Bod č. 8: Provoz o vánočních svátcích 
Budova FŽP bude otevřena do 23.12.2008 a od 5.1.2009. V případě potřeby mohou zaměstnanci 
obdržet klíče pro vstup do budovy. 
 
Bod č. 9: Návrh na členy ediční rady 
Do ediční rady byl navržen Ing. Pacina z KIG. 
 
Různé: 
 

• Z TU FEE ve Zvolenu přijede student doktorského studia na tříměsíční stáž, st. pobyt 
zorganizuje KPV a Ing. Neruda.  

• Mgr. Bogan vysvětlil důvody stížností na studijní oddělení. 
• od 26. do 27.11. proběhne na fakultě schůzka partnerů projektu ENWAMA. 
• 3.12. proběhne na VŠ kolejích v VŠ baru Erasmus Day. 
• filmový festival Voda-Moře-Oceány je z velké části zajišťován studenty FŽP. Program 

festivalu byl rozeslán. 



• ve dnech 21. a 22. 11.2008 proběhne na FŽP čtvrtý ročník studentské soutěže GEOCUP. 
Přijede 21 studentů ze šesti vysokých škol ČR. 

• Ing. Pacina v říjnu úspěšně dokončil doktorské studium. 
• předvánoční setkání zaměstnanců FŽP proběhne 18.12. od 16hod. v aule. 

 
 
Termín dalšího kolegia:  2.12.2008 od 13 hod. 
Zapsal:    Ing. Dolanský 
 


